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________________________________________________ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΗΜ ΣΥΜ ΚΑΡΔ ΤΗΣ ΤΡΙΤΗΣ 22 ΜΑΡΤΙΟΥ 2022 
…00:12:35’…Πρόεδρος Δ. Σ… ερωτήσεις… πρόβλημα με τον ήχο ο Κρανιάς… 

…Κρανιάς…  

…Δήμαρχος… μήπως να έστελνε γραπτώς τα ερωτήματά του…???  

…00:16:36’…Κρανιάς… τώρα ακούγομαι…??? …μπορούμε να προχωρήσουμε…??? 

…00:17:00’…(σ.σ. πρώτο ερώτημα)…καμμιά 30αριά κατοίκων του Προδρόμου… για ένα 

δρόμο που είναι υπερυψωμένος… και δημιουργεί πρόβλημα στις μετακινήσεις… και 

αποτελεί φράγμα για τα νερά των πλημμυρών… είχαν απευθυνθεί στον δήμο… στην 

Περιφέρεια και στο ΤΟΕΒ…και όλοι δήλωσαν αναρμόδιοι… μήπως έχει ο δήμος… την 

δυνατότητα να παρέμβει… σε ανώτερο επίπεδο… για να λυθούν τα προβλήματα…???  

…00:17:23’…Κρανιάς …δεύτερο ερώτημα…αφορά το πρόβλημα της Νεράϊδας… καθώς 

μπαίνουμε στην άνοιξη… (διακοπή)… με τα ανεπιτήρητα… τί γίνεται… όσον αφορά την 

εργολαβία… για την περισυλλογή των ανεπιτήρητων ζώων…??? επίσης τί γίνεται με τις 

γέφυρες της Νεράϊδας…??? και το δρόμο (σ.σ. Σαραντάπόρα – Νεράϊδα) όπου θα έφτιαχνε η 

ΤΕΡΝΑ… αν έχει ο Δήμαρχος κάποια ενημέρωση να μας κάνει…!!!  

…00:17:54’…το τρίτο ερώτημα αφορά τα αδέσποτα ζώα… (σκυλιά)… βρέθηκαν τον 

τελευταίο καιρό πολλά ζώα δηλητηριασμένα… (κλπ) 

…00:18:14’…αυτά… πιστεύω να ακούστηκα… 

…00:18:22’…πρόεδρος… ακούστηκαν τα ερωτήματα του κ. Κρανιά..??? 

…00:18:25’…Δήμαρχος… εγώ όσα άκουσα θα απαντήσω… να απαντήσει πρώτα ο κ. 

Παπαλός για τον Βιολογικό Καρδίτσας… και μετά θα απαντήσω εγώ… στον κ. Κρανιά… 

…00:20:11’…Δήμαρχος… να απαντήσω και εγώ στον κ. Κρανιά… μέχρι να συνδεθεί ο κ. 

Παπαλός…??? 

…00:20:15’…πρόεδρος Δ. Σ… κ. Δήμαρχε… ο κ. Κρανιάς έστειλε και γραπτώς τώρα τα 

ερωτήματα…  

…00:20:18’…Δήμαρχος… ά ναι…??? ωραία… να πω κατ’ αρχήν ότι… όσον αφορά τις 

πλημμύρες του Προδρόμου…(…κ.λ.π.)…  

…00:21:40’…Δήμαρχος…όσον αφορά τον δρόμο της Νεράϊδας… ο δρόμος για την 

Νεράϊδα… ξέρετε ότι η ΤΕΡΝΑ… είχε… μέσα στην εργολαβία της… τον δρόμο… 

συντήρηση και να φτιάξει τον δρόμο… μέχρι τα Σαραντάπορα… εμείς στείλαμε χαρτί… και 

από την πρώτη στιγμή… και τους είπαμε ότι και ο δρόμος… προς Νεράϊδα… από 

Σαραντάπορα έως Νεράϊδα… έχει τεράστια προβλήματα… και μάλιστα… απαιτείται άμεσα 

παρέμβαση… διότι… σε ένα ενδεχόμενο… θα έλεγα και άλλης φυσικής καταστροφής… δεν 

θα έμενε καθόλου δρόμος… αυτός ο δρόμος είναι επαρχιακό δίκτυο… είναι ευθύνη της 

Περιφέρειας… απ’ ότι γνωρίζω… σε συζήτηση που είχε γίνει με τον Περιφερειάρχη… 

δρομολογούνται και εκεί κάποιες παρεμβάσεις για να υπάρξει προσβασιμότητα… εμείς εδώ 

είμαστε… για να πιέσουμε… για να ολοκληρωθεί… και το οδικό δίκτυο… να είναι 

ασφαλές… σε όλο του το μήκος… και όχι μόνο μέχρι τα Σαραντάπορα… (00:22:35’) 

…00:22:36’…για τα δηλητηριασμένα ζώα…(σ.σ. αδέσποτα σκυλιά)… κ.λ.π… 

…00:24:23’…Δήμαρχος …όσον αφορά τις γέφυρες… πεζογέφυρες αν δεν κάνω λάθος… το 

«Τσιροπλάκι» και σ’ αυτά… αυτές είναι γέφυρες οι οποίες… μπορεί να απασχολούν μια 

μικρή μερίδα κατοίκων… εκεί της Νεράϊδας… ε… θα δούμε τώρα με την Τεχνική 

Υπηρεσία… με την ΣΑΤΑ… αφού είναι καθολικό θα έλεγα αίτημα…των κατοίκων της 

περιοχής… να το προσλάβουν… να το συμπεριλάβουμε… μέσα στα έργα της ΣΑΤΑ…που… 

θα πρέπει λοιπόν ο πρόεδρος στις προτάσεις που έχει κάνει… για τα έργα… να το βάλει ως 

πρώτη προτεραιότητα… γιατί από ότι γνωρίζω… έχει βάλει άλλες προτεραιότητες… ο 

πρόεδρος… να κάνουν λοιπόν… συζήτηση στα δύο χωριά… να βάλουν μόνοι τους το τί θα 

πρέπει να γίνει πρώτο και εμείς… εδώ είμαστε… να παρέμβουμε για να γίνουν…και αυτές οι 

πεζογέφυρες… (00:25:06’) 

…00:25:12’…πρόεδρος Δ.Σ. ..ευχαριστούμε Δήμαρχε για τις απαντήσεις… (παρέμβαση 

Παπαλού) (00:27:35’) 



…00:27:37’…Δήμαρχος… Πρόεδρε… και για τα ανεπιτήρητα βοοειδή… που ρώτησε ο κ. 

Κρανιάς… γιατί το βλέπω το έχει γραμμένο… αν υπάρχει κάποια πρόοδος… έχουμε 

ενημερώσει τον αρμόδιο Αντιδήμαρχο (σ.σ. Φώτη Παπαδημητρίου)… οι ενέργειες οι οποίες 

απορρέουν από τις υποχρεώσεις του δήμου… να ολοκληρωθούν διότι… είναι ένα θέμα… το 

οποίο πραγματικά τους απασχολεί… μπορεί εμάς να μας φαίνεται λίγο… θα έλεγα αστείο… 

αλλά είναι ένα θέμα το οποίο πραγματικά τους απασχολεί… γι’ αυτό και έχουμε τόσες 

οχλήσεις… εμείς λοιπόν θα κάνουμε ότι είναι ανθρωπίνως δυνατό… και ότι περνάει από το 

χέρι μας… και προβλέπεται από την νομοθεσία… για να το λύσουμε…(00:28:13’) 

………………………………………………………… 

…00:28:20’…πρόεδρος Δ.Σ. …σας ευχαριστώ όλους για τις ερωτήσεις και απαντήσεις… 

……………………………………………………………………………. 

…00:30:20’…(διακοπή)… πρόεδρε ο Φώτης ο Παπαδημητρίου είμαι… με ακούτε…??? 

…00:30:23’…πρόεδρος Δ.Σ. …ναι…  

…00:30:25’…Παπαδημητρίου… προσπάθησα δύο φορές να μπώ μέσα… αλλά δεν 

μπόρεσα… μήπως χρειάζεται κάποιος κάτι… κάποια διευκρίνηση και λοιπά… για να 

μιλήσω…??? …όσον αφορά τα ανεπιτήρητα…??? (00:30:30’) 

…00:30:35’…Δήμαρχος… με τα ανεπιτήρητα… αν θέλει ο κος Παπαδημητρίου να πεί… 

ναι… ναι…           

…00:30:40’…Παπαδημητρίου… μ’ ακούτε…??? 

…00:30:42’…πρόεδρος Δ.Σ. …ναι άμα έχετε κάτι καινούργιο… από την προηγούμενη 

φορά…  

…00:30:45’…Παπαδημητρίου… ναι υπάρχουν κάποιες περιπτώσεις με τα ανεπιτήρητα… 

έχουμε βρεί και ορισμένους ιδιοκτήτες… τους ειδοποιήσαμε… τους είπαμε… τα έχουνε 

μαζέψει… λοιπόν έχει μπεί ήδη μία τάξη δηλαδή… σε ότι έχει σχέση με τα ανεπιτήρητα… 

τώρα υπάρχει ένα πρόβλημα με… δηλαδή στη Νεράϊδα Ευρυτανίας… εκεί έχουμε το 

πρόβλημα… τώρα δηλαδή με τα ανεπιτήρητα… θα επισκεφτώ και τη Νεράϊδα… εκεί πέρα… 

τώρα κάποια… πράγματα τώρα… πού ανήκουν στην Ευρυτανία αυτά τα ζώα που έρχονται 

μέσα… σ’ εμάς… λοιπόν… δεν ανήκουν στον δήμο Καρδίτσας… λοιπόν… το οποίο… 

δικάστηκε κιόλας… αυτός εκεί πέρα… έφαγε ένα μεγάλο πρόστιμο… ας πούμε τι είναι… 

αλλά ψάχνουμε να βρούμε τον ιδιοκτήτη… να δούμε τι μπορεί να γίνει… αυτό είναι το 

μοναδικό πρόβλημα…που έχουμε σήμερα με τα ανεπιτήρητα… τα υπόλοιπα… έχουμε 

επισκεφτεί εκεί πέρα… και υπηρεσίες και Δασαρχεία… και η Αστυνομία… και εμείς ας 

πούμε… και έχουμε μπεί σε μια τάξη εδώ… ότι έχει σχέση με το δήμο 

Καρδίτσας…(00:31:37’)   

……………………………………………………………………………………..     
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…2022.02.09…Τετάρτη… έγινε (ώρα 11 π. μ.) σύσκεψη στην Δ/νση Αγροτικής Ανάπτυξης 

του Δήμου Καρδίτσας, στο Σταυρό… όπου πήραν μέρος εκπρόσωποι… ένας (άντρας) της 

αστυνομίας…  δύο (άντρας & γυναίκα) του δασαρχείου, τρείς του Δήμου Καρδίτσας με 

επικεφαλής τον αντιδήμαρχο κ. Παπαδημητρίου και τα δύο άλλα μέλη της 3μελούς 

Επιτροπής… δύο άλλοι (ένας άντρας και μια γυναίκα) μιας άλλης σχετικής διεύθυνσης… ο 

πρόεδρος της Τοπικής Κοινότητας Νεράϊδας και τρείς κάτοικοι της Νεράϊδας (δύο άντρες και 

μια γυναίκα)… 

…συζητήθηκαν τα πάντα… για πάνω από μια ώρα… τελικά ο αρμόδιος αντιδήμαρχος κος 

Παπαδημητρίου κατέληξε λέγοντας ότι σύντομα θα βγάλουν ανακοίνωση στις εφημερίδες για 

να βρεθεί εργολάβος για την περισυλλογή… και ότι σύντομα θα ανέβει όλη η 3μελής 

Επιτροπή στη Νεράϊδα να τους δείξουν οι κάτοικοι ένα μέρος όπου θα μπορούσαν να 

παγιδευτούν ανεπιτήρητα και να συλληφθούν… 
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_______________________________________________________ 

Karditsalive / ΤΕΤΑΡΤΗ 9 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2022 / 14:01’ 

Επί τάπητος οι αρμοδιότητες των υπηρεσιών για το θέμα των ανεπιτήρητων ζώων 



Σύσκεψη με αντικείμενο τα ανεπιτήρητα βοοειδή και τα προβλήματα που δημιουργούν στην 

Τοπική Κοινότητα Νεράιδας (και όχι μόνο), πραγματοποιήθηκε το πρωί της Τετάρτης 9 

Φεβρουαρίου, όπως σας είχε ενημερώσει με σχετικό   ρεπορτάζ  το KarditsaLive.Net. 

Στη σύσκεψη, που έγινε στην Δ/νση Αγροτικής Ανάπτυξης του Δήμου Καρδίτσας, στο 

Σταυρό, πήραν μέρος εκπρόσωποι της αστυνομίας, του δασαρχείου, του Δήμου Καρδίτσας με 

επικεφαλής τον αντιδήμαρχο κ. Παπαδημητρίου και της κοινότητας Νεράϊδας και 

συγκεκριμένα ο πρόεδρος κ. Γάκης και τρείς (3) κάτοικοι της Νεράϊδας. 

Σύμφωνα με την ενημέρωση που παρείχε στην ηλεκτρονική μας εφημερίδα ο κ. 

Παπαδημητρίου έγινε μια ευρεία συζήτηση για τις αρμοδιότητες της κάθε υπηρεσίας στον 

τομέα του ελέγχου αλλά και της επιβολής προστίμων. Και διαπιστώθηκε ότι όλοι έχουν την 

δυνατότητα παρέμβασης ανάλογα τις συνθήκες και τα σημεία που δημιουργείται το 

πρόβλημα, με το ζητούμενο να είναι η συνεργασία και η αντιμετώπιση του φαινομένου που 

ταλαιπωρεί τους κατοίκους της περιοχής. 

Μάλιστα την ερχόμενη εβδομάδα αναμένεται να μεταβεί στην Νεράϊδα ο αρμόδιος 

αντιδήμαρχος και άλλοι παράγοντες, προκειμένου να εξετάσουν επί τόπου την κατάσταση 

και να δρομολογηθούν αποφάσεις για τον τρόπο δράσης. 

Π.Κ.. 
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_______________________________________________________ 

Karditsalive / ΔΕΥΤΕΡΑ 31 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2022 / 11:40’ 

Σύσκεψη την Τετάρτη (9/2) για τα ανεπιτήρητα βοοειδή 

Προσπάθεια να βρεθεί λύση με το θέμα των ανεπιτήρητων ζώων, που μαστίζουν τον οικισμό 

της Νεράιδας και άλλων ορεινών περιοχών του Δήμου Καρδίτσας, θα επιχειρηθεί σε 

σύσκεψη που θα πραγματοποιηθεί το πρωί της Τετάρτης 9 Φεβρουαρίου. 

Αρχικά ίσχυε ότι θα γινόταν την Τετάρτη 2 Φεβρουαρίου η σύσκεψη, ωστόσο, ένα 

επιβεβωμένο κρούσμα COVID-19 μεταξύ των εμπλοκομένων έφερε τη σύσκεψη μια 

εβδομάδα πίσω (9/2). 

Για το θέμα των ανεπιτήρητων το KarditsaLive.Net επικοινώνησε με τον πρόεδρο της 

Τοπικής Κοινότητας Νεράιδας κ. Γάκη, ο οποίος μας είπε ότι αφενός συνεχίζει να υφίσταται, 

αφετέρου πως έχει ενημερωθεί για την προαναφερόμενη σύσκεψη, που θα γίνει στην 

Διεύθυνση Αγροτικής Ανάπτυξης του Δήμου. 

Σύμφωνα με τις πληροφορίες θα συμμετάσχουν ο αρμόδιος αντιδήμαρχος κ. Παπαδημητρίου, 

οι πρόεδροι των Τοπικών Κοινοτήτων, εκπρόσωποι της Αστυνομίας αλλά και του 

Δασαρχείου. Κατά την διάρκειά της θα επιχειρηθεί να αποσαφηνιστούν μέχρι που φθάνουν οι 

αρμοδιότητες κάθε φορέα και να παρθούν πρωτοβουλίες που αρχικά θα απαλύνουν το 

πρόβλημα και τελικά θα οδηγήσουν στην επίλυσή του. 

Π.Κ. 
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                            ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 
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